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Oosterhout, 17 juli 2022 

 

Aan de heren C. Piena en A.B. Kastelijns 

Wethouders van de gemeente Oosterhout NB. 

 

Betreft: Agenda Raadsvergadering 19 juli 2022 

 

Geachte wethouders,  

 

Namens de Fietsersbond Afd.: Oosterhout hebben wij een vraag, de vraag is gericht aan 

Clemens Piena omdat hij in zijn vroegere portefeuille het onderwerp verkeer had. Met de 

huidige samenstelling van het College van B & W is het verkeersonderwerp naar de heer 

Kastelijns gegaan, vandaar dat wij ook hem in deze brief hebben meegenomen. 

Het gaat over het Hooipolderproject maar met name over de Statendamweg en het zo zeer 

gewenste fietspad langs deze weg richting Raamsdonkveer. Wij begrijpen, hoewel we er 

geen begrip voor hebben, dat we naar het door ons gewenste  fietspad richting 

Raamsdonkveer kunnen fluiten. We zijn wel blij met de toezegging dat het huidige fietspad 

langs de Statendamweg doorgetrokken gaat worden omdat er vestigingen langs de weg 

zijn die niet per fiets veilig bereikt kunnen worden.  

Een schande voor Oosterhout dat nodig opgelost moet worden en het liefst met voorrang. 

 

Wat ons echter verbaast is dat u in antwoord op de vragen van het CDA raadslid Anco 

Bakx, bestemd voor de raadsvergadering van 19 juli 2022, op geen enkele wijze ingaat op 

de alternatieve fietsroute via de Oranjepolder naar de Kromgatweg en de onderdoorgang 

van de A59 naar Raamsdonkveer. Deze mogelijkheid is tijdens de laatste jaarlijkse 

fietsronde met wethouder Piena in november 2021 zeer goed besproken.  

In de Agenda Raadsvergadering 19 juli 2022, bij het onderwerp “Bestemmingsplan 

Buitengebied 2013” wordt gesteld: citaat: Het bestemmingsplan heeft ter inzage gelegen, 

maar er zijn geen zienswijzen ingediend. Het college van B & W stelt de raad voor het 

bestemmingsplan ongewijzigd vast te stellen. Einde citaat.  

 

Er zijn echter wel degelijk zienswijzen ingediend, alleen zijn ze niet aangenomen. De hier 

boven genoemde mogelijkheid zoals besproken met wethouder Piena is een acceptabel 

alternatief, maar wordt niet benoemd.  

Wij verzoeken u dit alsnog te benoemen! Graag horen wij uw reactie! 

 

Met vriendelijke groeten,  

Hoogachtend,  

Jan ter HAAR,  

Secretaris  

Fietsersbond Afd.: Oosterhout 


